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Protokół Nr 38/2021 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 26 stycznia 2021 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

4. Pawłowska Katarzyna - inspektor ds. pozyskiwania środków zewnętrznych i 

współpracy z organizacjami pozarządowymi 

5. Gadaliński Piotr – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i 

ochrony przyrody 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Działalność na rzecz pozyskiwania środków finansowych z zewnątrz za 2020 rok oraz 

plany na 2021 rok. 

3. Studnia głębinowa - zaawansowanie prac, poniesione oraz planowane koszty. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 09:00 

otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, Przewodniczącą Rady 

Gminy, Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy referujących poszczególne tematy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Działalność na rzecz pozyskiwania środków finansowych z zewnątrz za 2020 rok oraz 
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plany na 2021 rok. 

Pani Katarzyna Pawłowska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Piotr Kołodziej – Czy będziemy mogli odwołać się jeśli dostaniemy negatywną 

odpowiedź np. na budowę świetlic w Bąkowie i Sobiesierni lub ścieżki pieszo-rowerowej 

w Pieraniu? 

Pani Katarzyna Pawłowska – Nie. Jednak wiemy, że będzie kolejne rozdanie pieniędzy i 

dlatego jeśli będzie negatywna odpowiedź, to ponowimy wnioski.  

Wójt Gminy – Jeśli chodzi o budowę oczyszczalni gminnej, to niestety nie uciekniemy przed 

tym tematem. Jednak każdy ma świadomość tego, że są tu potrzebne ogromne pieniądze. 

Będziemy do skutku starać się o środki zewnętrzne na tą inwestycję.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.3. Studnia głębinowa - zaawansowanie prac, poniesione oraz planowane koszty. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła powyższy temat. Dodała, że przetarg na prace budowlane 

może być ogłoszony mając wszelkie pozwolenia. Jednak do uzyskania pozwolenia na budowę 

konieczne jest uzyskanie pozwoleń wodnoprawnych, a to z pewnością potrwa.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Radny Janusz Czarniak – Koszty budowy studni są ogromne.  

Pani Joanna Roszak – Tak naprawdę ostateczne koszty będą znane po przetargu. Podane 

koszty są kosztami kosztorysowymi.  

Wójt Gminy – Przetarg na odwiert robiliśmy 8 razy z uwagi na tak wysokie kwoty w ofertach.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Pani Katarzyna Pawłowska poinformowała komisję na temat szczepień przeciwko COVID-19.  

Gminny punkt szczepień będzie funkcjonował w ŚDS w Wonorzu, a szczepienia będą 

obsługiwane przez przychodnię z Kruszwicy, ponieważ NZOZ im. Lucjana Kwiatkowskiego 

z Dąbrowy Biskupiej nie podjęło się tego zadania. Szczepienia będą odbywały się w soboty. 

Osoby, które nie są w stanie same dojechać na szczepienie, będą miały zorganizowany 

transport przez gminę - głównie samochodem z ŚDS. W obecnej chwili rejestrujemy 

i szczepimy osoby w wieku 70+. Zainteresowanie szczepieniem jest bardzo duże. W każdą 

sobotę będzie możliwe zaszczepienie 30 osób, bo tyle będzie szczepionek. W przypadku, gdy 

ktoś nie będzie mógł danego dnia odebrać szczepionki, to będziemy musieli szybko dzwonić 

do kolejnej osoby z listy, żeby nie stracić szczepionki.  

Radna Joanna Roszak – Dlaczego nasz ośrodek zdrowia nie podjął się szczepień? Czy nie było 
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takiego obowiązku? 

Pani Katarzyna Pawłowska – To jest pytanie do właściciela placówki, a nie do nas. Nie ma 

jednak obowiązku, że każdy ośrodek zdrowia musiał przystąpić do szczepień.  

Radny Janusz Czarniak – Czy spełniamy wymogi, co do przechowania szczepionki? 

Wójt Gminy – Za to odpowiada POZ z Kruszwicy, który obsługuje naszą gminę.  

Pani Katarzyna Pawłowska - Dołożymy wszelkich starań, żeby wszystkie szczepionki zostały 

wykorzystane w daną sobotę.  

Pan Piotr Gadaliński – przedstawił informację dotyczącą ptasiej grypy, której zagrożenie 

dotyczy również gminy Dąbrowa Biskupia. Tablice są umieszczone przy drogach do danych 

wsi.  

Wójt Gminy - na terenie gminy Dąbrowa Biskupia wyznaczono następujące obszary: 

1. Obszar w promieniu 3km wokół miejsca wystąpienia grypy ptaków uznaje się za obszar 

zapowietrzony grypą ptaków, obejmujący: Niemojewo. 

2. Obszar w promieniu 10km wokół miejsca wystąpienia grypy ptaków uznaje się za obszar 

zagrożony grypą ptaków, obejmujący: Bąkowo, Dziewa, Głojkowo, Konary, Modliborzyce, 

Nowy Dwór, Parchanie, Parchanki, Pieczyska, Pieranie, Radojewice, Rejna, Sobiesiernie. 

Radna Wiesława Posadzy – Kto montował te tablice? 

Wójt Gminy – Tablice zostały zakupione przez naszą gminę, jednak montowali je pracownicy 

zarządcy drogi.  

Radny Piotr Kołodziej – Do kiedy będzie trwała ta „kwarantanna”? 

Pan Piotr Gadaliński – O tym decyduje lekarz weterynarii.  

Radny Piotr Kołodziej – Kto będzie przeprowadzał ewentualne kontrole? 

Pan Piotr Gadaliński – To jest obowiązek weterynarii.   

Ad.6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 26 stycznia 2021 r. , godz. 11:00 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Monika Wochna    Adam Rybczyński 


